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          Rada Gminy Lubomino 
 

PROTOKÓŁ Nr IV/2024 
IV Sesji Rady Gminy Lubomino 

 
z dnia 20 sierpnia 2024 roku 

 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI  
 

Lp. Nazwisko Imię Status 
 

1 Bieńkowski Fabian obecny 
 

2 Błażewicz  
 

Krystyna obecna 

3 Ciężka 
 

Anna obecna 

4 Giedrys 
 

Janusz obecny 

5 Krysik 
 

Dariusz obecny 

6 Michałowska 
 

Emilia obecna 

7 Naguszewski 
 

Zdzisław obecny 

8 Osowska 
 

Beata obecna 

9 Perdian 
 

Andrzej obecny 

10 Prypłot 
 

Zenon obecny 

11 Rynko 
 

Angelika nieobecna 

12 Stańczyk 
 

Zbigniew obecny 

13 Suchecki 
 

Jarosław obecny 

14 Wieczorek 
 

Adam obecny 

15 Zalewska 
 

Grażyna obecna 

 
Obecni 14 
wszyscy 15 
procent 93,33 % 
Kworum zostało osiągnięte 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Pełny przebieg pkt 1 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 0:00 – 08:05) 

 
IV Sesja Rady Gminy Lubomino odbyła się w Zespole Szkół w Lubominie – aula II piętro. 
Początek posiedzenia o godz.: 1500 . 
Zakończenie posiedzenia o godz.: 1620. 
 
Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowi załączniki nr 1,2 i 3 do nin. protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki dokonał otwarcia IV Sesji Rady Gminy Lubomino 
informując, że w sesji uczestniczy 14 radnych co stanowi quorum, przy którym rada gminy 
może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Poinformował, że na dzisiejszej sesji swoją obecnością miała nas zaszczycić Poseł na Sejm 
Rzeczypospolitej Polskiej Pani Katarzyna Królak jednak nałożone zadania spowodowały, że jest 
poza Lubominem i w najbliższym czasie do nas nie dojedzie.  
Przywitał natomiast obecnego na sesji Starostę Powiatu Lidzbarskiego Pana Dariusza Iskrę, 
Panią Wójt, Pana Sekretarza, Panią Skarbnik, kierowników jednostek, sołtysów, radnych, 
pracowników urzędu gminy oraz Księdza Stanisława Zarzyckiego Proboszcza Parafii w 
Lubominie i Parafii w Wapniku. 
 
Kolejno przedstawił proponowany porządek obrad, który został przesłany radnym wraz z 
zawiadomieniem o zwołaniu sesji. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 

2024. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

publicznych. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Św. Andrzeja Apostoła w Wapniku. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii                                   

Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Małgorzaty w Rogiedlach na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku usytuowanym na terenie Gminy 
Lubomino.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii                                   
Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Małgorzaty w Rogiedlach na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku usytuowanym na terenie Gminy 
Lubomino.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Rzymskokatolickiej Parafii 
Świętej Marii Magdaleny w Bieniewie na prace konserwatorskie, restauratorskie                                
i roboty budowlane przy zabytku usytuowanym na terenie Gminy Lubomino.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LII/328/2023 z dnia 18 
grudnia 2023 r. dotyczącej metody ustalenia stawki oraz ustalenia tej stawki opłaty                     
za pojemnik. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie potwierdzenia ważności umowy. 
11. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
12. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 
13. Zamknięcie obrad. 

 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik wnioskowała o wprowadzenie do punktu 11 porządku 
obrad projekt uchwały w sprawie zgłoszenia gminy i sołectwa do współpracy od 2024 roku w 
inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko - Mazurskiego – Odnowa Wsi Województwa 
Warmińsko - Mazurskiego  „Wieś Warmii, Mazur i Powiśla miejscem , w którym warto żyć…” 

 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poddał wniosek pod głosowanie. 
 
głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad w pkt. 11 projektu uchwały  w sprawie zgłoszenia 

gminy i sołectwa do współpracy od 2024 roku w inicjatywie Samorządu Województwa 
Warmińsko - Mazurskiego – Odnowa Wsi Województwa Warmińsko - Mazurskiego  „Wieś 
Warmii, Mazur i Powiśla miejscem , w którym warto żyć…” 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Naguszewski Zdzisław ZA 
8 Osowska Beata ZA 
9 Perdian Andrzej ZA 

10 Prypłot Zenon ZA 
11 Rynko Angelika - 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
status ilość 
ZA 14 
PRZECIW 0 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 
wynik Wniosek został przyjęty.  
 
Więcej wniosków nie było w związku z czym  Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki 
przedstawił nowy porządek obrad. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 

2024. 
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4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
publicznych. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej 
pw. Św. Andrzeja Apostoła w Wapniku. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii                                   
Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Małgorzaty w Rogiedlach na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku usytuowanym na terenie Gminy 
Lubomino.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii                                   
Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Małgorzaty w Rogiedlach na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku usytuowanym na terenie Gminy 
Lubomino.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Rzymskokatolickiej Parafii 
Świętej Marii Magdaleny w Bieniewie na prace konserwatorskie, restauratorskie                                
i roboty budowlane przy zabytku usytuowanym na terenie Gminy Lubomino.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LII/328/2023 z dnia 18 
grudnia 2023 r. dotyczącej metody ustalenia stawki oraz ustalenia tej stawki opłaty                     
za pojemnik. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie potwierdzenia ważności umowy. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia Gminy i sołectwa do współpracy 

od 2024 roku w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko - Mazurskiego – 
Odnowa Wsi Województwa Warmińsko - Mazurskiego  „Wieś Warmii, Mazur i Powiśla 
miejscem , w którym warto żyć…” 

12. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
13. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 
14. Zamknięcie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poddał pod głosowanie nowy porządek obrad. 
 
głosowanie nad nowym porządkiem obrad 
 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Naguszewski Zdzisław ZA 
8 Osowska Beata ZA 
9 Perdian Andrzej ZA 

10 Prypłot Zenon ZA 
11 Rynko Angelika - 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 
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status ilość 
ZA 14 
PRZECIW 0 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 
wynik Nowy porządek obrad został przyjęty.  
 
 
 
Ad.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
Pełny przebieg pkt 2 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 08:05 – 10:05) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 głosach „za”, 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Głosowanie odbywało się za pomocą tabletów w związku z czym Przewodniczący Rady 
Jarosław Suchecki przypomniał, że zgodnie z paragrafem 64 statutu Gminy Lubomino 
głosowanie odbywa się przez podniesienie ręki przy jednoczesnym użyciu urządzeń 
umożliwiających ustalenie i sporządzenie imiennego wykazu głosowań radnych.  
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 14 uprawnionych 14 
PRZECIW 0 oddanych głosów 14 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Naguszewski Zdzisław ZA 
8 Osowska Beata ZA 
9 Perdian Andrzej ZA 

10 Prypłot Zenon ZA 
11 Rynko Angelika - 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 
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Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR IV/23/2024 z dnia 20 sierpnia 2024 roku w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
 
Ad.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 
2024. 
Pełny przebieg pkt 3 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 10:05 – 12:05) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 głosach „za”, 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Lubomino na rok 2024. 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 14 uprawnionych 14 
PRZECIW 0 oddanych głosów 14 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Naguszewski Zdzisław ZA 
8 Osowska Beata ZA 
9 Perdian Andrzej ZA 

10 Prypłot Zenon ZA 
11 Rynko Angelika - 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR IV/24/2024 z dnia 20 sierpnia 2024 roku w 
sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2024. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
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Ad.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
publicznych. 
Pełny przebieg pkt 4 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 12:05 – 14:10) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Rolnictwa, Inicjatyw 
Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 
jednogłośnie przy 7 głosach „za”. 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych publicznych. 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 14 uprawnionych 14 
PRZECIW 0 oddanych głosów 14 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Naguszewski Zdzisław ZA 
8 Osowska Beata ZA 
9 Perdian Andrzej ZA 

10 Prypłot Zenon ZA 
11 Rynko Angelika - 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR IV/25/2024 z dnia 20 sierpnia 2024 roku w 
sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych publicznych. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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Ad.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej 
pw. Św. Andrzeja Apostoła w Wapniku. 
Pełny przebieg pkt 5 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 14:10 – 15:50) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 głosach „za”. 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Andrzeja Apostoła w Wapniku. 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 14 uprawnionych 14 
PRZECIW 0 oddanych głosów 14 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Naguszewski Zdzisław ZA 
8 Osowska Beata ZA 
9 Perdian Andrzej ZA 

10 Prypłot Zenon ZA 
11 Rynko Angelika - 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR IV/26/2024 z dnia 20 sierpnia 2024 roku w 
sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Andrzeja Apostoła w 
Wapniku. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii                                   
Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Małgorzaty w Rogiedlach na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku usytuowanym na terenie Gminy 
Lubomino. 
Pełny przebieg pkt 6 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 15:50 – 17:30) 
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Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 głosach „za”. 
 
Dodał, że pierwszy projekt uchwały dotyczy dachu kościoła. 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii                                   

Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Małgorzaty w Rogiedlach na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
usytuowanym na terenie Gminy Lubomino. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 14 uprawnionych 14 
PRZECIW 0 oddanych głosów 14 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Naguszewski Zdzisław ZA 
8 Osowska Beata ZA 
9 Perdian Andrzej ZA 

10 Prypłot Zenon ZA 
11 Rynko Angelika - 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR IV/27/2024 z dnia 20 sierpnia 2024 roku w 
sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Małgorzaty w Rogiedlach na 
prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku usytuowanym na 
terenie Gminy Lubomino. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii                                   
Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Małgorzaty w Rogiedlach na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku usytuowanym na terenie Gminy 
Lubomino.  
Pełny przebieg pkt 7 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 17:30 – 19:05) 
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Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 głosach „za”. 
 
Dodał, że drugi projekt uchwały dotyczy plebani. 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii                                   

Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Małgorzaty w Rogiedlach na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
usytuowanym na terenie Gminy Lubomino. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 14 uprawnionych 14 
PRZECIW 0 oddanych głosów 14 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Naguszewski Zdzisław ZA 
8 Osowska Beata ZA 
9 Perdian Andrzej ZA 

10 Prypłot Zenon ZA 
11 Rynko Angelika - 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR IV/28/2024 z dnia 20 sierpnia 2024 roku w 
sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Małgorzaty w Rogiedlach na 
prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku usytuowanym na 
terenie Gminy Lubomino. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
 
Ad.8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Rzymskokatolickiej Parafii 
Świętej Marii Magdaleny w Bieniewie na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku usytuowanym na terenie Gminy Lubomino. 
Pełny przebieg pkt 8 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 19:05 –20:25) 
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Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 głosach „za”. 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

Rzymskokatolickiej Parafii Świętej Marii Magdaleny w Bieniewie na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
usytuowanym na terenie Gminy Lubomino. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 14 uprawnionych 14 
PRZECIW 0 oddanych głosów 14 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Naguszewski Zdzisław ZA 
8 Osowska Beata ZA 
9 Perdian Andrzej ZA 

10 Prypłot Zenon ZA 
11 Rynko Angelika - 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR IV/29/2024 z dnia 20 sierpnia 2024 roku w 
sprawie udzielenia dotacji Rzymskokatolickiej Parafii Świętej Marii Magdaleny w Bieniewie 
na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku usytuowanym 
na terenie Gminy Lubomino. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
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Ad.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LII/328/2023 z dnia 18 
grudnia 2023 r. dotyczącej metody ustalenia stawki oraz ustalenia tej stawki opłaty za 
pojemnik. 
Pełny przebieg pkt 9 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 20:25 – 22:25) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że: 
Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowała 
pozytywnie jednogłośnie przy 7 głosach „za”. 
 
Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 
głosach „za”. 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LII/328/2023 z 

dnia 18 grudnia 2023 r. dotyczącej metody ustalenia stawki oraz ustalenia tej 
stawki opłaty za pojemnik. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 14 uprawnionych 14 
PRZECIW 0 oddanych głosów 14 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Naguszewski Zdzisław ZA 
8 Osowska Beata ZA 
9 Perdian Andrzej ZA 

10 Prypłot Zenon ZA 
11 Rynko Angelika - 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR IV/30/2024 z dnia 20 sierpnia 2024 roku w 
sprawie zmiany uchwały nr LII/328/2023 z dnia 18 grudnia 2023 r. dotyczącej metody 
ustalenia stawki oraz ustalenia tej stawki opłaty za pojemnik. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
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Ad.10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie potwierdzenia ważności umowy. 
Pełny przebieg pkt 10 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 22:25 – 23:50) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że: 
Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowała 
projekt uchwały  pozytywnie jednogłośnie przy 7 głosach „za”. 
 
Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 5 głosach „za”./ 1 
osoba nie brała udziału w głosowaniu/. 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie potwierdzenia ważności umowy. 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 14 uprawnionych 14 
PRZECIW 0 oddanych głosów 14 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Naguszewski Zdzisław ZA 
8 Osowska Beata ZA 
9 Perdian Andrzej ZA 

10 Prypłot Zenon ZA 
11 Rynko Angelika - 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR IV/31/2024 z dnia 20 sierpnia 2024 roku w 
sprawie potwierdzenia ważności umowy. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
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Ad.11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia Gminy i sołectwa do współpracy 
od 2024 roku w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko - Mazurskiego – Odnowa 
Wsi Województwa Warmińsko - Mazurskiego  „Wieś Warmii, Mazur i Powiśla miejscem , w 
którym warto żyć…” 
Pełny przebieg pkt 11 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 23:50 – 30:45) 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „12 czerwca bieżącego roku otrzymaliśmy informację 
od Marszałka Województwa Warmińsko – Mazurskiego, że jesteśmy zaproszeni do inicjatywy   
związanej z Odnową Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego pod nazwą Wieś Warmii 
Mazur i Powiśla miejscem, w którym warto żyć. Marszałek Uchwałą Zarządu Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego przyjmuje sołectwa zgłaszane przez poszczególne gminy. Gmina ma 
prawo do zgłoszenia jednego, wybranego przez siebie sołectwa. Dla nas kryterium 
decydującym o wyborze danego sołectwa, czyli Sołectwa Lubomino było kryterium dotyczące 
liczby mieszkańców, bo wszyscy wiemy, że tą miejscowość, to sołectwo zamieszkuje największa 
liczba mieszkańców naszej gminy. Po podjęciu stosownej uchwały w dniu wczorajszym przez 
zebranie wiejskie jest to ostatni brakujący element, żebyśmy mogli całą dokumentację 
związaną z uczestnictwem w tej inicjatywie przedłożyć Marszałkowi Województwa Warmińsko-
Mazurskiego. Pierwotnie Pan Marszałek wyznaczył termin na przekazanie tej dokumentacji do 
dnia 19 sierpnia. Dla nas był to termin nie do zaakceptowania, ponieważ do tego czasu 
nie mieliśmy zaplanowanej sesji Rady Gminy Lubomino. Natomiast okazało się, że nie jesteśmy 
jedyną gminą, która tej sesji do tego okresu nie miała. Pan Marszałek przesunął termin 
do 6 września, więc przed nami pojawiła się ta perspektywa, że znowu możemy zastanawiać 
się właśnie nad tym, jakie sołectwo zgłosić do tej inicjatywy. Stąd właśnie 12 
sierpnia zostało powieszone obwieszczenie o tym, że spotykamy się i planujemy zebranie 
wiejskie w dniu 19 sierpnia tak, aby zachować ten siedmiodniowy termin i stąd proponowany 
właśnie projekt uchwały, który czeka na Państwa akceptację.  

Ja jeszcze w tym momencie chcę wspomnieć, że ta inicjatywa marszałka zawsze idzie 
równolegle, łącznie z inicjatywą, która nazywa się Małe Granty Marszałka Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego dla sołectw i ja w porozumieniu tutaj z Panem Przewodniczącym 
deklaruje taką zasadę, że jeżeli wyrażą Państwo zgodę na to, aby Sołectwo 
Lubomino zostało zgłoszone do inicjatywy odnowy wsi to my nie będziemy stanowili 
konkurencji dla pozostałych sołectw w tej drugiej inicjatywie. Te Małe Granty Mlarszałka będą 
dostępne wówczas dla pozostałych sołectw Gminy Lubomino. Z tej inicjatywy właśnie, z tych 
małych grantów marszałka skorzystaliśmy do tej pory w sposób skuteczny, bo te granty 
realizowane były i na terenie Sołectwa Lubomino i Wolnica i Rogiedle i Gronowo. Natomiast w 
tej inicjatywie odnowa wsi do tej pory nie uczestniczyliśmy, więc niech to największe sołectwo 
reprezentujące tutaj gminę, tu gdzie mieści się siedziba i urząd gminy, wejdzie do tej inicjatywy. 
Natomiast w zamian za to my nie będziemy blokowali pozostałym sołectw we wnioskowaniu o 
środki finansowe pochodzące właśnie z tego drugiego grantu.  

Jakie korzyści my będziemy tutaj mieli jako sołectwo jeżeli przystąpimy do tej 
inicjatywy? Przede wszystkim są to takie środki finansowe, które będziemy mogli 
przeznaczyć na zagospodarowanie przestrzeni publicznych i są to te same środki, które 
Państwo wykorzystują właśnie w ramach tych Małych Grantów Marszałka i wiemy skutecznie, 
że te środki są nam przydatne i bardzo potrzebne. Być może one nie są w tak ogromnej kwocie 
finansowej jaka spełniłaby tutaj nasze potrzeby, natomiast my tutaj jeszcze nie wiemy o jakich 
środkach finansowych rozmawiamy. Na razie wiemy, że zostaniemy objęci warsztatami, które 
będą nam mówiły o tym jak tę wizję odnowy wsi zaplanować. Musieliśmy wyznaczyć lidera, 



15 
 

który będzie tą odnową wsi zarządzał. Tym liderem został Pan Sołtys Sołectwa Lubomino Pan 
Jarosław Suchecki, natomiast koordynatorem gminnym została Pani Ewelina Dębek i jak już 
przeszkolimy się w warsztatach, będziemy być może wnioskowali o środki od marszałka, a w 
przyszłości tak naprawdę, w tym piśmie też jest mowa o takiej wzajemnej wymianie 
doświadczeń. Tak więc myślę, że ktoś tutaj miał może na myśli jakąś wizytę studyjną, która 
będzie tą przestrzenią, że być może ktoś u nas się tu pojawi i skorzysta z tego co my zaoferujemy 
w ramach sołectwa dla mieszkańców. Także proszę Państwa o podjęcie stosownej uchwały.” 

 
Radny Adam Wieczorek „Ja mam takie pytanie, czy samo przystąpienie do tego 
programu już gwarantuje nam, że ten grant do nas wpłynie?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „ No właśnie to jest ta różnica pomiędzy jedną i drugą 
inicjatywą. Ta inicjatywa dotycząca Małych Grantów Marszałka jest inicjatywą konkursową co 
ni mnie ni więcej oznacza, że pula środków dzielona jest pomiędzy oczywiście złożone 
wnioski i te wnioski, które są napisane najlepiej.  
Natomiast tutaj objęcie nas uchwałą zarządu w poczet tych sołectw, które zostaną objęte tą 
inicjatywą odnowy wsi daje nam gwarancję na to, że środki finansowe za tą 
chwałą idą dla nas, oczywiście po akceptacji tego wniosku. Natomiast tutaj już nie mamy tego 
trybu konkursowego.” 
 
Nie było więcej pyta do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia Gminy i sołectwa do 

współpracy od 2024 roku w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko 
- Mazurskiego – Odnowa Wsi Województwa Warmińsko - Mazurskiego  „Wieś 
Warmii, Mazur i Powiśla miejscem , w którym warto żyć…” 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 14 uprawnionych 14 
PRZECIW 0 oddanych głosów 14 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Naguszewski Zdzisław ZA 
8 Osowska Beata ZA 
9 Perdian Andrzej ZA 

10 Prypłot Zenon ZA 
11 Rynko Angelika - 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
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14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR IV/32/2024 z dnia 20 sierpnia 2024 roku w 
sprawie zgłoszenia Gminy i sołectwa do współpracy od 2024 roku w inicjatywie Samorządu 
Województwa Warmińsko - Mazurskiego – Odnowa Wsi Województwa Warmińsko - 
Mazurskiego  „Wieś Warmii, Mazur i Powiśla miejscem , w którym warto żyć…” 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 
Ad.12. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
Pełny przebieg pkt 12 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 30:45 – 47:45) 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik przedstawiła informację o swojej działalności  pomiędzy 
III (18.06.2024) a IV (20.08.2024) Sesją Rady Gminy Lubomino. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Radna Krystyna Błażewicz „Czy coś się zmieniło w sposobie działania Komisji  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, czy tylko skład osobowy i kto jest pełnomocnikiem do spraw 
profilaktyki uzależnień?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych ma nowy skład osobowy. Przewodniczącym Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych został Pan Tomasz Kołodziejczyk Sekretarz Gminy Lubomino, który 
w tej komisji zastąpił Panią Marię Dębek byłego kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. Te 
drugie pytanie dotyczące powołania pełnomocnika wójta do spraw profilaktyki 
i uzależnień, tą osobą wyznaczony został Pan Tomasz Kołodziejczyk Sekretarz Gminy 
Lubomino.” 
 
Radny Dariusz Krysik „ Odnośnie zarządzenia numer czterdzieści trzy, czy komisja już się 
odbyła, czy jest jeszcze przed rozpatrzeniem tego?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ My jesteśmy w tym momencie, kiedy to zarządzenie 
zostało podjęte w dniu 26 czerwca 2024 roku a więc jesteśmy już po rozpatrzeniu ofert 
złożonych w przetargu nieograniczonym. To otwarcie ofert nastąpiło i 27 czerwca o 
godzinie 10:30 widzieliśmy, że zostały złożone cztery oferty w ramach tego postępowania.” 
 
Radny Dariusz Krysik „ Czyli wykonawca został wybrany tak?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „Tak jest, jak najbardziej. Za sekundę przedstawię 
informację z otwarcia ofert. Szanowni Państwo ta informacja z otwarcia ofert została 
opublikowana 27 czerwca 2024 roku. Tak jak wspominałam, oferty zostały złożone cztery przez 
wykonawców pochodzących z Lidzbarka Warmińskiego, dwie firmy z Ornety i jedna  firma z 
Olsztyna. Przetarg, postępowanie na modernizację infrastruktury kulturalnej poprzez remont i 
przebudowę Biblioteki w Lubominie z uwzględnieniem odnawialnych źródeł energii wygrywa 
Firma Przedsiębiorstwo Robót Drogowo - Budowlanych Spółka zo.o, ul. Dworcowa 27, 130 
Orneta.” 
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Radny Dariusz Krysik „ Czy kwota zaproponowana przez firmę różni się od tej, która była 
przewidziana w naszym budżecie?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „Ta kwota poza kwotą, która została zaplanowana 
w ramach postępowania - tu patrzę na Panią kierownik, żeby mi pomogła - ta zmiana w 
budżecie, która dotyczy realizacji tej inwestycji, dotyczy przesunięcia środków pomiędzy 
latami, bo my do tej pory trwaliśmy w takim przekonaniu, że inwestycja zostanie zrealizowana 
zarówno w roku 2024 jak i 2025. Niestety brak pozwolenia na budowę sprawia, że musimy 
całość inwestycji zrealizować w roku 2024, ponieważ takie założenia narzuca na nas promesa 
inwestycyjna już uzyskana w ramach polskiego ładu. Tym samym ta kwota, która została 
przedłożona przez wykonawcę, który będzie odpowiedzialny za realizację inwestycji nie jest 
kwotą ogólnie większą niż ta wartość środków, którą mamy pozyskaną w ramach pozyskanego 
dofinansowania.  

Natomiast na wartość inwestycji składają się też takie czynniki i elementy, które 
wykraczają poza wartość zaoferowaną przez wykonawcę. Tutaj mówimy jeszcze o takich 
elementach jak dokumentacja, jak nadzór inwestorski nad realizację inwestycji, więc ta 
ostateczna wartość inwestycji tak naprawdę zamyka się w kwocie większej niż ta, którą oferuje 
tutaj nam wykonawca.” 
 
Radny Dariusz Krysik „ Czyli z budżetu gminy będzie ta pozostała część zadania, tak?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „Tą zmianę mamy już teraz w tym momencie 
zatwierdzoną przez Państwa, dlatego tutaj te dwa miliony pozyskane w ramach dotacji z 
polskiego ładu w zderzeniu właśnie z tą wartością zaoferowaną przez wykonawcę  
i przesunięcie w latach tej inwestycji, to jest właśnie całość tych kosztów jakie poniesiemy w 
związku z realizacją tego planowanego już remontu i modernizacji.” 
 
Radny Dariusz Krysik „ Wiadomo jaka to kwota mniej więcej.” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „Wykonawca zaproponował kwotę 1 961 195, 91 zł.” 
 
Radny Dariusz Krysik „ Jeszcze do zarządzenia numer czterdzieści dziewięć w sprawie 
wprowadzenia regulaminu, czy to jest jakiś nowy regulamin? Czy po prostu kwota się 
zmieniła?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „Tak naprawdę my do tej zmiany przymierzaliśmy się 
od dłuższego czasu. Regulamin myślę, że ten który mieliśmy do tej pory, był takim regulaminem 
standardowym. Ustawa o zamówieniach publicznych mówi nam o tym, że każda złotówka, 
która nie zobowiązuje nas do przeprowadzenia postępowania w trybie podstawowym musi być 
uregulowana w jakimś dokumencie, czyli w takim regulaminie zamówień wewnętrznych i my 
taki regulamin do tej pory posiadaliśmy. Natomiast rzeczywiście ten nasz regulamin nie dawał 
nam takiej przestrzeni na zakup używanego sprzętu  w różnym rozumieniu . My jesteśmy na 
etapie realizacji inwestycji związanej z nadbudową urzędu gminy i ja bardzo 
dążyłam do tego, abyśmy na przykład zakup używanych, powystawowych mebli i wyposażenia 
wnętrz mogli dokonać w trybie, który nie będzie nas zobowiązywał do tego abyśmy 
przeprowadzali zapytania ofertowe, bo jeżeli jest dostępny ten sprzęt to ja go po prostu 
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potrzebuję kupić a ustawa mówi mi o tym, że mam się uregulować poniżej 130.000,00 zł. ale 
to tak naprawdę ja sobie wyznaczam sama te warunki i standardy, które muszę spełnić, żeby w 
sposób racjonalny, zasadny, celowy spełnić wszystkie siedem zasad wynikających z ustawy o 
finansach publicznych, żeby w ten sposób dokonać tego zakupu.  Także tu się pojawiły 
tak naprawdę głównie te zapisy dotyczące tego, że regulamin nie dotyczy zakupu używanych 
sprzętów.” 
 
Radna Krystyna Błażewicz „ Może nie w tym miejscu ale chciałam zapytać, czy wygląd wizualny 
tej przyszłej biblioteki to się zmieni, bo ten budynek zdaniem większości nie za bardzo ładnie 
wygląda.”  
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ O której lokalizacji mówimy teraz?” 
 
Radna Krystyna Błażewicz „Tutaj koło urzędu.” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ On się siłą rzeczy zmieni. On nie może pozostać taki 
jaki jest, ponieważ ten zakres prac, który będzie zrealizowany w ramach inwestycji, dotyczy 
także docieplenia tego budynku, więc wizualnie tak naprawdę obie te lokalizacje, bo my 
mówimy teraz przystępując do realizacji inwestycji o tej siedzibie nowej do której przeniesiemy 
bibliotekę ale ciągle tak naprawdę nie pozostawiamy samej sobie tej starej siedziby biblioteki. 
Tutaj brak tego pozwolenia na budowę sprawił, że szybciutko pojawił się kosztorys zamienny, 
który sprawia, że całą dotację uzyskaną właśnie w ramach polskiego ładu, chcąc nie chcąc, 
musimy włożyć w środek tych budynków, poprzez ich remont i modernizację.” 
 
Radny Adam Wieczorek „Ja mam pytanie do Pani Wójt w sprawie tych uchwał przekazanych 
do Kolegium Regionalnej Izby Odwoławczej. To teraz te uchwały są w całości nieważne, czy 
tylko te punkty do których są zastrzeżenia?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „Kolegium nie stwierdza nieważności całych tych 
uchwał. Natomiast stwierdza nieważność konkretnych, poszczególnych paragrafów tych 
uchwał. W przypadku tej uchwały, która dotyczy udzielenia pomocy przedsiębiorcom,  
mieliśmy taki zły zapis, który tak naprawdę wykluczał przedsiębiorców, którzy mieli jakąkolwiek 
zaległość w gminie prawda, więc nie mówimy tutaj o stwierdzeniu nieważności całej uchwały 
tylko po prostu o tak jakby błędnym zapisie, który został zawarty w treści naszych uchwał.” 
 
Radny Adam Wieczorek „To znaczy będziemy podejmować jeszcze raz te uchwały?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „Nie. Nie ma takiej potrzeby.” 
 
 
Ad.13. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 
Pełny przebieg pkt 13 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 47:45 – 1:19:10) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki  “Szanowni Państwo chciałem, żebyśmy w tym 
momencie uczcili minutą ciszy symboliczną śmierć samorządowca, nagłą śmierć Pana Daniela 
Zadwornego Wójta Gminy Dywity, jako wyraz szacunku i solidarności z samorządowcami z 
terenu Gminy Dywity.” 
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Minuta ciszy. 
 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „Szanowni Państwo tak jak Pan Przewodniczący 
na samym początku wspominał dzisiejszą sesję, czwartą sesję Rady Gminy Lubomino zaszczycił 
swoją obecnością Pan Starosta Powiatu Lidzbarskiego Pan Dariusz Iskra. Dla mnie 
i myślę, że dla wszystkich Państwa jest to bardzo ważne wydarzenie, że możemy tutaj w 
naszych progach, w progach samorządu Gminy Lubomino i na terenie naszej gminy przywitać 
Pana Starostę. Tym samym pozwalą Państwo, że ja odczytam tych kilka słów, które 
przygotowałam:  
 
Szanowny Panie Starosto, 

 
w związku z wyborem Pana na urząd Starosty Powiatu Lidzbarskiego w imieniu własnym oraz 
w imieniu Państwa Radnych Rady Gminy Lubomino składamy Panu serdeczne życzenia i 
gratulację. Jesteśmy przekonani, że Pańska wiedza, zaangażowanie i doświadczenie przyczynią 
się do dalszego rozwoju powiatu. Proszę przyjąć od nas życzenia wielu sukcesów w realizacji 
zawodowych planów oraz wytrwałości w dążeniu do zamierzonych celów i dążeń. Pragnę 
również wyrazić nasze pełne wsparcie w tworzeniu przyjaznych relacji na rzecz dobra 
społeczności Gminy Lubomino i całego powiatu lidzbarskiego. 
Dziękuję bardzo za Pana obecność.” 
 
Starosta Powiatu Lidzbarskiego Dariusz Iskra “Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowna 
Rado, Pani Wójt, dziękuję za zaproszenie na sesję. W tej roli jakby to są moje pierwsze tygodnie 
ale już te pierwsze tygodnie pokazują, że tutaj z Panią Wójt nawiązaliśmy współpracę i być 
może Państwo mnie znają. Przez 12 lat byłem Dyrektorem w Zarządzie Dróg Powiatowych i 
jakby ta płaszczyzna jest mi bliska i już na dzień dobry nasza współpraca tutaj się fajnie układa, 
pomijając kwestie inwestycyjne, które w tym roku są realizowane na terenie Gminy Lubomino. 
Jest duża szansa, żeby poprawić jakby stan dróg powiatowych na terenie gminy w ramach 
bieżącego utrzymania. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych dostał kilka zadań, które jeszcze 
w tym roku zrealizuje na terenie Gminy Lubomino do współpracy z urzędem. Z zadań 
inwestycyjnych udało się już zrealizować przebudowę odcinka drogi w miejscowości Rogiedle. 
W ubiegłym miesiącu był odbiór tej drogi a w tej chwili trwają pracę na odcinku między 
miejscowościami Różyn i Gronowo, który to pozwoli jakby domknąć już cały ciąg tej drogi 
powiatowej, która będzie w nawierzchni bitumicznej. Dzisiaj miałem przyjemność przejechać 
sobie tym odcinkiem tu do Państwa jadąc. Już jakby główne roboty ziemne, czyli 
wykorytowanie i poszerzenia są wykonane. W tej chwili usuwane są karpy z drzew, które 
pozostały i pozostaje wykonanie podbudowy i masy. Wykonawca obiecał, że postara się 
wykonać te zadanie do końca sierpnia, żeby już nowy rok szkolny mógł być rozpoczęty z tą 
nową drogą. Aczkolwiek jeżeli nawet mu się to przesunie przez te dwa tygodnie to chyba mu 
wybaczymy, bo już ten odcinek będzie gotowy mimo, że ma termin do końca września i jakby 
ten element będzie skończony.  

Następne jakby tematy inwestycyjne w kolejności przypadną na rok 2026 ale co 
będzie realizowane to jeszcze jakby będzie kwestią uzgodnienia, bo nie wiemy jakimi środkami 
będziemy dysponować a chcemy, żeby to było zaplanowane i wykonane racjonalnie do 
możliwości finansowych. Jeżeli Państwo mają jakieś pytania to chętnie odpowiem.” 
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Radny Dariusz Krysik “Jako Przewodniczący Komisji Rolnictwa objeżdżamy nasze drogi 
powiatowe i gminne. Naszą największą bolaczką jest droga powiatowa między miejscowością 
Wilczkowo przez Piotrowo, Samborek i Rogiedle. Mamy już fajny początek, że ta droga 
kawałeczek została już zrobiona.Teraz fajnie byłoby kontynuować tą drogę do miejscowości 
Wilczkowo. Naszym zdaniem jest to najgorsza droga na terenie całej gminy. Na pewno 
zmieniło się, bo bierzące utrzymanie jest lepsze niż jak do tej pory było ale tam już nie ma co 
przerzucać tą równiarką, nie ma poprostu materiału i tu jest taka prośba, wniosek jak by były 
rozpatrywane inwestycję na przyszłość. Już od wielu lat nam obiecano i kazano czekać na 
swoją kolej i czekamy ale to już jest bardzo długo.” 
 
Starosta Powiatu Lidzbarskiego Dariusz Iskra “ W tej chwili nie odpowiem czy to będzie ten 
odcinek realizowany, bo tak jak wiemy jakimi środkami będziemy dysponować a nie fajnie by 
było zrobić część tylko tej drogi bez jakiegoś domknięcia do pełnego odcinka ale tu na pewno 
tak jak już Pan Radny zauważył te bieżące utrzymanie się zmieni, będzie na wyższym poziomie 
zarówno letnie jak i zimowe to mogę już dziś obiecać. A jaki odcinek będzie inwestycyjnie 
realizowany to naprawdę trochę jeszcze za wcześnie, żeby deklarować, bo nie chce obiecywać 
a okaże się, że nasze możliwości będą inne.  
 
Radny Dariusz Krysik “Ja rozumiem, że możliwości mogą nie pozwolić ale chodzi mi o to, że 
jak Państwo usiądziecie nad tymi wnioskami, inwestycjami to my apelujemy o wzięcie pod 
uwagę tej włanie drogi, ktoróa jest bardziej strategiczna i trzy miejscowości łączy.” 
 
Starosta Powiatu Lidzbarskiego Dariusz Iskra “Rozumiem, nie chcę teraz obiecać ale na 
pewno będzie brany ten odcinek pod uwagę.” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ Ja może pozwlę sobie uzupełnić tutaj wypowiedź Pana 
Starosty. Panie Darku ja myślę, że to się już dobrze rozpoczęło. W momencie kiedy po naszym 
spotkaniu okazało się, że ja do dyspozycji dostałam na część dnia oddelegowanego Pana 
Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Pana Marcina Montewkę to rzeczywiście my udaliśmy 
się właśnie w te strony naszej gminy, które również moim zdaniem, zdaniem 
przewodniczącego wymagają właśnie tej koncentracji, sił i środków tak naprawdę. I tutaj  
przy pomocy Pana Sołtysa i przy pomocy Pani Radnej Grażynki Zaleskiej tak naprawdę 
wspólnymi siłami wszyscy dążymy do tego, żeby nie tylko ten odcinek, który teraz 
uzgodniliśmy sobie, że wykonamy w takim tempie priorytetowym, że ten odcinek pomiędzy 
Samborkiem a Piotrowem ulegnie poprawie ale tak naprawdę to jest właśnie bardzo dobry 
pomysł i bardzo dobry tok myślenia, żeby cały ten odcinek o którym Pan mówi,  cały ten 
pierścień po prostu zamknąć i zmodernizować bądź zremontować, aby on przynajmniej w 
takiej dłuższej perspektywie czasowej nie był już tym momentem o którym zawsze będziemy 
myśleć. Dążyć będziemy do tego na pewno wszyscy.” 
 
Radny Adam Wieczorek “ Czy to bieżące utrzymanie, chodzi nam o wycinanie tych zakrzaczeń, 
nie miłosiernie to rośnie. Czy nie jest zasadne kupić jakieś sprzęt do tego?” 
 
Starosta Powiatu Lidzbarskiego Dariusz Iskra “Tak, zgadza się. Mamy jedną maszynę mulczer 
na ramieniu do koparki ale też chcemy jeszcze być może nawet w tym roku kupić dodatkowo 
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rębak, żeby jakby bardziej efektywnie to robić. Tak to jest problem z tymi zakrzyczeniami. 
Wiemy o tym i działamy, żeby to poprawić.” 
 
Radny Zdzisław Naguszewski “ Ja też mam pytanie w sprawie dróg, szczególnie poboczy. Pan 
Starosta jeździł albo jechał tu do Lubomina - lubomino - Lidzbark i chodzi mi o te pobocza. Czy 
jakiś materiał może trochę lepszy, bo zwykły jakiś tam piasek, czy jakaś tam taka glina, ziemia 
to nic nie daje, bo zmywa to zwłaszcza teraz po tych wszystkich burzach czy tych ulewach. 
Naprawdę są tak odcinkami niebezpieczne drogi, że trudno się minąć naprawdę a 
Lubomino na zakręcie jak się dojeżdża do samego Lubomina to każdy ścina łuk (…)   
Tam były składane wnioski o zainstalowanie, mi się teraz przypomniało, tego progu 
zwalniającego. Ja myślę może nie progu ale coś co by powodowało, że samochód drga  bo 
bardzo ludzie tam przyśpieszają i kilkakrotnie byłam świadkiem jak nie mieli gdzie uciec.” 
 
Starosta Powiatu Lidzbarskiego Dariusz Iskra “Tak, uzupełnimy pobocza destruktem 
asfaltowym. To jest jeden z lepszych materiałów do tego przeznaczonych ale tak jak Pani mówi 
przez to, że kierowcy ścinają no to wywożony ten materiał jest na kołach.  Sukcesywnie 
staramy się to uzupełniać a co do jakichś progów zwalniających lub tego typu urządzeń 
niestety ta kategoria drogi nie pozwala na zamontowanie takich fizycznych ograniczeń 
prędkości.” 
 
Radny Zdzisław Naguszewski “Panie Starosto ja będąc sołtysem wystosowałem pismo 
do powiatu  dróg w Lidzbarku Warmińskim. Nasza szczęsna 1360 Lubomino – Świękity, tam 
mamy utrapienie. Nie dość, że droga jest najwęższa w całej gminie to Pan dobrze wie i 
zakrzaczenie, pobocze nawet nie jest podsypywane. Prosiliśmy o podsypanie. Urywają ludzie 
koła o lusterkach to już się nie mówi, tam na całej drodze widać jak się błyszczą. 
Nikt nie zjedzie bo krzaki tak wystają, że no nie ma opcji.” 
 
Starosta Powiatu Lidzbarskiego Dariusz Iskra “Krzaki i odrosty od drzew, tak znany jest ten 
problem i proszę naprawdę dać nam chwilę, bo jestem parę tygodni starostą. Nie wszystko 
jesteśmy w stanie od razu zrobić ale jestem przekonany, że w nadchodzącym roku, w sezonie 
utrzymaniowym będzie widać tą różnicę.” 
 
Radny Zdzisław Naguszewski “To jak autobusy zaczną jeździc to zaczną wycinać. Ja znam już 
to,  bo teraz nie jeżdżą i to zarasta po prostu. Prosiłbym bardzo Panie Starosto podsypać 
chociaż te dziury, bo droga jest w opłakanym stanie, naprawdę. Ja tutaj mam zdjęcia 
zrobione, zbierałem podpisy, ponad 130 podpisów od mieszkańców. No niestety nic się nie 
dzieje, tyle co żeście przyjechali wykosić.” 
 
Starosta Powiatu Lidzbarskiego Dariusz Iskra “Jeszcze raz mówię, proszę o cierpliwości. No 
naprawdę przez te lata, które były wcześniejsze no nie jesteśmy w stanie w kilka tygodni 
wszystkiego odmienić ale naprawdę zauważą Państwo różnicę.”  
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki  “Szanowni Państwo  proponuję, żebyśmy może dali 
trochę przestrzeni dla Pana Starosty, żeby mógł popracować, pokazać swoje możliwości a przy 
kolejnym spotkaniu porozmawiamy o sukcesach, porażkach i naszych dalszych oczekiwaniach. 
Przechodzimy do kolejnej sprawy, która jest na dzisiaj przygotowana. Proszę Pani Wójt.” 
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Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ Szanowni Państwo kolejna sprawa z serii 
przyjemnych. Ja bardzo bym chciała serdecznie powitać w naszym gronie, w gronie Urzędu 
Gminy Lubomino, w gronie właśnie naszego samorządu, moim, Państwa Radnych - Pana 
Tomasza Kołodziejczyka. Osobę, która objęła funkcję Sekretarza Gminy lubomino, która 
wygrała konkurs na to stanowisko i która zasiliła tutaj nasze szeregi ze swoim tak bardzo 
bogatym doświadczeniem, które ja mam nadzieję przełoży się tutaj na tą naszą wspólną wizję 
rozwoju gminy, przyczyniając się do tego, aby mieszkańcom gminy było i działo się jak 
najlepiej. Witam sekretarza bardzo serdecznie w naszych progach i życzę, zakładam owocną 
współpracę.’ 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki  “Kolejny jeszcze przyjemny punkt.” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ Szanowni Państwo ten punkt dotyczy większej liczby 
osób. Natomiast to podziękowanie, tak jak podziękowanie dla Państwa Radnych minionej 
kadencji pozwolę sobie przedstawić w takim zbiorczym ujęciu. Natomiast wykorzystując tą 
samą zasadę imienne podziękowania dla osób, które w poszczególnych sołectwach pełniły 
funkcję sołtysa w kadencji 2019-2024 przekażemy imiennie już indywidualnie na ręce każdego 
sołtysa: 
 

Szanowni Państwo  
Składam wyrazy uznania za pełną zaangażowania pracę na rzecz lokalnej społeczności 

i współdziałanie  z samorządem gminnym  w trakcie kadencji 2019 - 2024. Każdemu z Państwa 
dziękuję za zaangażowanie, trud oraz  wysiłek włożony na rzecz  rozwoju sołectwa oraz gminy 
Lubomino. Życzę Państwu pełni zdrowia, szczęścia, realizacji planów i sukcesów  w życiu 
prywatnym i zawodowym. 

 
Tak naprawdę poprzez podjętą przez Państwa uchwałę w dniu 30 czerwca 2024 roku 
wybraliśmy nowych przedstawicieli sołectw, nowych sołtysów i nowe rady sołeckie. 
Wszystkim nowo wybranym władzom sołectwa życzę bardzo owocnej współpracy tutaj z 
całym samorządem gminnym. Jesteśmy do Państwa dyspozycji. Zapraszamy bardzo gorąco do 
współpracy a tym wszystkim z Państwa, którzy już tą funkcję sołtysa zakończyli składam 
serdeczne podziękowania, na ręce każdej z tych osób. Dziękuję Państwu bardzo.” 
 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki  “ Szanowni Państwo teraz nieco chyba mniej 
przyjemne kwestie. Jak wszyscy jesteśmy świadomi, wszyscy wiemy, sobota, niedziela 
dotknęły nas katalizmy. Mamy wiele strat, wiele zniszczeń na terenie naszej gminy. Nim tutaj 
Pani Wójt przybliży trochę sytuację bo z pewnością się do tego przygotowała i 
Państwo Radni mają jakieś pytania, to ja bym chciał z tego miejsca w imieniu swoim oraz 
wszystkich radnych podziękować służbom. Podziękować druchom ochotnikom z OSP 
Lubomino, z OSP Wilczkowo, druhno z Państwowej Straży Pożarnej w Lidzbarku 
Warmińskim oraz wszystkim pracownikom urzędu gminy, którzy w  dniach w zasadzie wolnych 
od pracy, sobota, niedziela nieśli pomoc naszym mieszkańcom. Działania były szybkie, 
dynamiczne, zwarte, tak więc pokazaliśmy, że w przypadku wszelkich klęsk jesteśmy w 
stanie funkcjonować co bardzo cieszy i dobrze rokuje na przyszłość, tak więc raz jeszcze chylę 
czoła i kieruje takie podziękowania do wszystkich służb i pracowników urzędu gminy, którzy 
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realizowali działania na terenie naszej gminy w sobotę i w niedzielę. Teraz poproszę Panią Wójt 
o przybliżenie sytuacji jaką znamy już na dzień dzisiejszy.” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik „ Wychodzimy z założenia, że ten temat z całą 
pewnością wszystkich Państwa bardzo interesuje. Niestety 17 sierpnia 2024 roku na terenie 
Gminy Lubomino od godziny około 16:00 wystąpiło u nas niestety niekorzystne zjawisko 
atmosferyczne. My tutaj wysyłając raport doraźny użyliśmy sformułowania trąba powietrzna, 
która spowodowało znaczące straty. Te straty przekazane przez Państwową Straż Pożarną 
dotyczą 19 zdarzeń. Te zdarzenia objęły następujące miejscowości na terenie Gminy 
Lubomino. Takie zdarzenia w samym Lubominie nastąpiły 4, w miejscowości Zagony mamy 
tych zdarzeń 5, w Samborku 1, w Karbówku 1, w Gronowie 6, w Wilczkowie 2 z tym, że te 
dotyczące miejscowości Wilczkowo są zdarzeniami, które wystąpiły nie 17 sierpnia ale dzień 
później czyli 18 sierpnia. Tak naprawdę wszystkie te zdarzenia dotyczą w głównej mierze 
uszkodzonych dachów na budynkach jednorodzinnych, wielorodzinnych, mieszkalnych bądź 
dachów uszkodzonych na budynkach gospodarczych albo w skutek samego wiatru, bądź też w 
skutek drzew, które chcąc nie chcąc uszkadzały dach na tych budynkach. Część z tych zdarzeń 
dotyczy również drzew, które zostały wyłamane na drogach powiatowych bądź gminnych lub 
na drogach wojewódzkich, ponieważ takie drzewa też tutaj mieliśmy. Interwencja jednostek 
straży pożarnej z samego Powiatu Lidzbarskiego w tych 19 zdarzeniach wiemy o tym, że wzięło 
udział 28 zastępów w liczbie 125 strażaków i tutaj Powiatowa Straż Pożarna z Lidzbarka 
Warmińskiego zajęła się dwoma zdarzeniami. Nasza straż z Lubomina 8 zdarzeniami, straż z 
Wilczkowa 6, OSP Orneta to 3 zdarzenia. Natomiast po rozmowie ze strażą pożarną w dniu 
wczorajszym, tą naszą tutaj z Lubomina, razem z Panem Przewodniczącym wiemy, że 
tych zdarzeń, które tak jakby nie zostały zgłoszone i zaraportowane do Powiatowej Straży 
Pożarnej było jeszcze kilka z racji takich sytuacji nagłych, jeżeli straż jechała usuwała zdarzenie 
w jednym miejscu to tak naprawdę za sekundę odwracała się i pomagała w budynku 
mieszkalnym znajdującym się obok, ponieważ dach który leciał z jednego domu uszkodził 
drugi. Także tych zdarzeń policzyliśmy sobie też jest ich kilka one dotyczą garaży, dotyczą 
stodoły, która też nam zniknęła i dotyczą zdarzeń właśnie takich, które dotyczą uszkodzeń 
budynków gospodarczych. Wystąpiliśmy Szanowni Państwo bądź wystąpimy bo tu patrzę 
na Panią kierownik, wystąpimy zarówno do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego oraz do 
Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego z prośbą i z wnioskami o to, aby udzielił 
pomocy dla poszkodowanych mieszkańców. Nie wiem i nie jestem w stanie zagwarantować 
kwoty wysokości tej pomocy, natomiast tutaj na pewno urząd podejmie działania i dołoży 
wszelkich starań aby ci mieszkańcy, którzy zostali poszkodowani nie zostali pozostawieni sami 
sobie. Ja również chciałabym się przychylić i podziękować, tak jak dziękował 
Pan Przewodniczący, zarówno dla Straży Pożarnych, które funkcjonują na naszych terenie ale 
bardzo chciałabym podziękować za gotowość do pracy pracownikom Urzędu Gminy 
Lubomino. Tak naprawdę mamy informację o rozpoczęciu tego zdarzenia około godziny 16:00. 
Ja wiem, że dosłownie w ciągu 20 minut, 10 pracowników w sobotnie popołudnie tak 
naprawdę swój czas odpoczynku przeznaczyło na czas pracy w urzędzie i przełożyło się 
to na takie działania jak uprzątnięcie z konarów i zapewnienie przejezdności na drodze 
wojewódzkiej nr 507. Także sprzątaliśmy tutaj głównie Lubomino ale potem około godziny 
19:00 pracownicy udali się do tego najbardziej drugiego poszkodowanego miejsca na 
terenie naszej gminy czyli do miejscowości Gronowo i tam też służyli pomocą do całkiem 
późnych chyba godzin, bo mniej więcej około 21:30 wiem, mam taką informację, że 
pracownicy udali się tutaj już w stronę urzędu gminy. Także bardzo dziękuję za tą gotowość. 
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Myślę, że ona jest takim wyrazem solidarności z jednej strony a z drugiej strony pokazuje dobrą 
współpracę. Nie ważne kto w jakiej jest sytuacji, najważniejsze jest to, że trzeba pomóc i tą 
pomoc się niesie. Ta pomoc nie była niesiona tak naprawdę tylko przez samych 
pracowników urzędu, żeby tutaj nie pominąć każdej innej osoby, która tą pomoc świadczyła i 
myślę sobie też tutaj o rolnikach, którzy tak naprawdę tą pomoc przekazywali również 
sobie nawzajem. Ja często dowiadywałam się dopiero po fakcie od Państwa Radnych, którzy 
bezpośrednio uczestniczyli też w tej pomocy i ją świadczyli. Także myślę, że cała 
społeczność naszej gminy tutaj, no niestety w obliczu tego zdarzenia ale stanęła na wysokości 
zadania i myślę, że też czekam na pomysł tutaj Pana Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa, być może już te wstępne nasze nieformalne spotkania potwierdzają, że panowie 
wystosują wniosek tutaj do mnie o to, abyśmy zastanowili się co w przypadku, kiedy będziemy 
naliczali podatek dla tych poszkodowanych mieszkańców w roku przyszłym. Także czekam na 
taki wniosek. Dziękuję za tą inicjatywę i jeszcze raz podkreślam, że w obliczu tych trudności, w 
obliczu tej klęski wykazaliśmy tą solidarność i każdemu nie tylko pracownikowi urzędu za tą 
solidarność dziękuję.” 
 
Radny Janusz Giedrys “ Odnośnie tego kataklizmu, który przeszedł w sobotę i w niedzielę, ja 
bym chciał bardzo podziękować oczywiście Pani Wójt, bo żeby nie Pani Wójt to nawet 
urzędnicy gminy by nie przyszli do tej interwencji. Dziękuję za gotowość i weekendowy telefon 
bo wiadomo, że urzędnik nie musi pracować. Bardzo dziekuję wszystkim pracownikom, którzy 
byli.” 
 
  
Ksiądz Stanisław Zarzycki “Dzień Dobry i Szczęść Boże. Jesteśmy tutaj nie, żeby czuwać nad 
głosowaniem odnośnie dofinansowań parafii ale chcieliśmy serdecznie zaprosić na 
uroczystości, które odbędą się w Wapniku 1 września. Mianowicie jest to setna 
rocznica poświęcenia tego kościoła. Będzie obecny ksiądz arcybiskup, będzie 
przewodniczył tej uroczystości. Z uroczystością poświęcenia kościoła są złączone też dożynki. 
W związku z tym chcielibyśmy serdecznie zaprosić Pana Starostę, Panią Wójt, Pana Sekretarza, 
Państwa Radnych, Państwa Sołtysów, dyrektorów jednostek terytorialnych, oczywiście wraz z 
rodzinami. Msza święta będzie o godzinie 13:00. Serdecznie na te uroczystości zapraszamy.” 
 
Pani Mariola Gulbinowicz “ Ja jeszcze tak dodam w imieniu całej społeczności wsi Wapnik, bo 
po to tutaj jestem, aby Państwa zaprosić głównie Panią Wójt, Pana Starostę też serdecznie 
zapraszamy, Pana Sekretarza, Panią Skarbnik, Państwa Radnych, Państwa Sołtysów, Państwa 
kierowników jednostek, bardzo serdecznie ogólnie wszystkich zapraszamy z rodzinami, z 
przyjaciółmi, z nieprzyjaciółmi też, też zabierzcie. Jest to dla nas piękne wydarzenie, które 
wiąże się z naszą miejscowością i byśmy go chcieli jak najpiękniej, wspólnie przeżyć. Także z 
całego naszego gorącego serducha zapraszamy Państwa do Wapnika. Bądźcie z nami, będzie 
nam bardzo miło. Dziękuję.” 
 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki  “Dziękujemy serdecznie, czujemy się zaproszeni, 
bardzo nam miło. To skoro tak już się zapraszamy, Szanowni Państwo nie będę wymieniał 
wszystkich obecnych na sali niemniej wszystkich tutaj obecnych zapraszam do udziału w 
dożynkach gminnych w Lubominie w dniu 8 września bieżącego roku. Zapraszam Państwa 
przed monitorami, wszystkich mieszkańców bez wyjątku. Myślę, że będzie to wspaniały dzień 



25 
 

by uczcić trud rolników. Będą stoiska sołeckie w liczbie 10, więc jest to chyba wydarzenie 
jak nie największe to  z pewnością bardzo duże jak na dotychczasowe funkcjonowanie i 
aktywność sołecką, więc wszystkich Państwa serdecznie zapraszam do udziału w dożynkach, 
abyśmy to co dla was przygotowujemy mogli dzielić się z wami tym wszystkim i byśmy miło 
spędzili te niedzielne popołudnie.” 
 
Kierownik GOPS w Lubominie Magdalena Brążkiewicz “ Szanowni Państwo ja nie z 
zaproszeniem ja z prośbą. W związku z tym, że Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 
przeprowadza diagnozę potrzeb oraz potencjału społeczności lokalnej w zakresie usług 
społecznych, zwracam się do Państwa z prośbą o wypełnienie ankiety na stronie internetowej 
Urzędu Gminy Lubomino w zakładce GOPS. Ankieta nam posłuży do przeanalizowania potrzeb 
i jak najlepszego ich spełnienia w kierunku mieszkańców. Dziękuję.” 
 
 
Ad.14. Zamknięcie obrad. 
Pełny przebieg pkt 14 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 1:19:10 – 1:19:48). 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki dokonał zamknięcia 
IV Sesji Rady Gminy Lubomino. 
 
 
 
        Przewodniczący Rady Gminy 
              /-/  Jarosław Suchecki 
 
 
Protokolant: 
Ilona Basałygo 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
* Pełny przebieg sesji odzwierciedla zapis dźwiękowy znajdujący się na stronie hƩps://bip.lubomino.pl/ 


